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Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Marcus Möller
Talman Erik Broback

Ledamot bakisclubben & F6 Rebecka Mårtensson, under §9.2

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Jesper Bergström väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Emelie har börjat planera jämlikhetsveckan. Det är ett arr som även hamnar
på sektionens vecka. JämF ska ha tre arr på en vecka. Emelie har inte gjort
så mycket mer. Hon ska dela ut bullar nästa vecka till folk som svarat på
studentbarometern. Hon var på SU i måndags, vilket mest var för att välkomna
de nya.
Axel är mitt uppe i Q2. Han har fått in två äskningar, från Foc och Bakisclub-
ben.
Mijo har gjort infogrejer. Han har uppdaterat medlemsregistret.
Linnea har haft fullt upp med nycklar på det senaste. FnollK är typ löst, föru-
tom en nyckel som ska bytas. Ernst har också fått sina nycklar, med hjälp av
Axel.
Carl har inte gjort så mycket styretarbete.
David var på FuM igår. Det var inte mycket som påverkar sektionen. De ska
ändra sitt prioritetsområde till utveckling av campus, lokaler osv.

§4.2 DP DP ställer in DuPen på fredag. Det var inte jättemånga som kunde arra och det
är inte lika roligt med restriktionerna. Istället har Finform aspning på Focus.
DP håller på att filma sin aspfilm.

§4.3 F6 F6 ska arrangera en gasque med JämK 19 februari. F6 har fullt upp med
aspplanering och förhoppningsvis är allt klart idag.
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§4.4 FnollK FnollK hade gruppöverlämning i lördags. Det var första MOS i tisdags.

§4.5 SNF SNF har det ganska lugnt. De har några kursutvärderare att tillsätta.

§4.6 Foc Foc hade ett långt planeringsmöte igår. De håller på att planera inför sektions-
aktivatack. Det kommer mer information om det sen.

§4.7 FARM FARM börjar komma igång. De har brainstormat verksamhetsplan.

§4.8 Talmanspresidiet Presidiet har funderat på hur man lägger upp mötena så att de fungerar med
stagdan. De har bokat lokal.

§5 Aspbudget DP Carl skickade den lite sent. Vill DP säga nåt? Lowe säger att det i vanlig
ordning är en copypaste. Han reagerade på att Gabriel lagt till rustkalas som
en budgetpost och är osäker på om den ska vara där, men den är lätt att ta
bort. De ska lägga lite mer pengar på nål och tråd till aspplaggstillverkningen
eftersom det tagit slut tidigare år. Axel tycker det är en rimlig budget. Han
yrkar på att godkänna. Carl yrkar på att godkänna med ändringen att ta bort
rustkalaset.
Beslut: Att godkänna DP:s aspbudget med ändringen att ta bort rustkalaset.

§6 Låset till nollrummet Under överlämningen i lördags fick FnollK reda på att de flesta nycklar kan
låsa upp låset till nollrummet. Det verkar dessutom som att vissa kan öppna
dörren men inte låsa, så då lämnas det olåst. FnollK tycker inte om det och
Felix undrar om det finns något man kan göra åt det.
Linnea har hört att låsen är kassa och tror att enda lösningen på problemet är
att byta lås. Felix säger att om det inte är alltför jobbigt skulle Linnea kunna
undersöka det alternativet. Carl yrka på att ålägga Linnea att undersöka det.
Beslut: Att ålägga Linnea att undersöka byte av lås i korridoren.

§7 Sektionsmöte Carl lät punkten vara kvar på dagordningen om någon ville prata om något
sektionsmötesrelaterat.
Erik säger att om restriktionerna fortsätter vara släppta lär det blir sektions-
möte på plats som vanligt. Presidiet har internt bestämt vad som kommer på
vilket möte. Det första mötet kommer ha verksamhetsplaner, verksamhetsbe-
rättelser, motioner, propositioner och remissvar. På torsdagen kommer det bli
inval samt eventuellt en stadgeändrande motion, om den blir klar i tid. Linnea
säger att hon tror att det blir så, för det är bara lite korrekturläsning kvar. Carl
undrar vilken motion det är. Linnea berättar att det är en revision av stadgan.
Mestadels en uppstrukturering av dokumentet men lite ändringar på hur t.ex.
medlemskap ser ut. Det ska även tillkomma en punkt om hur man avsäger
sig från en post, vilket just nu inte finns definierat. Carl frågar hur man gör
om man vill få kontakt med någon av de som skriver motionen. Linnea svarar
att man kan skriva till henne eller Ruben, men att det inte spelar så stor roll
eftersom den ändå kommer finnas med i kallelsen som kommer nästa vecka och
man kan läsa den då.

§8 Motionssvar

§8.1 Gnuggisar Golic och Ladan vill att vi ska köpa in gnuggisar med F-märket och sälja dem.
En gnuggis är en tillfällig tatuering. Linnea var med när de skrev motionen. Hon
tycker det är kul och har inget emot det så länge det finns plats i budget. Jesper
yrkar på bifall. Linnea lägger till att ålägga henne att skriva motionssvar.
Beslut: Att yrka på bifall av motionen i sin helhet samt att ålägga Linnea att
skriva ett motionssvar.
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§8.2 Bord Theodor Hansson och Bjarne har skickat in en motion om att köpa in nya bord
till Focus. Det är väldigt många B.
Styret diskuterar bordsskicket. Vi vill inte ta något beslut i frågan förrän vi
undersökt det vidare. Linnea yrkar på att ålägga DP att kolla upp det.
Beslut: Att ålägga DP att undersöka vad som skulle krävas för att byta ut
borden på Focus.

§9 Äskningar Det har kommit in två äskningar.

§9.1 Foc Martin förklarar. Foc har safe sex LV6 varje läsperiod då de delar ut gratis kon-
domer till sektionsmedlemmmar. Vanligtvis går de till ungdomsmottagningen
och ber om kondomer men nu tänkte de istället köpa kondomer med eget tryck.
Foc har en bra deal med Kondomkungen. De får 600 kondomer med sex olika
tryck för 2376 kr. Martin tycker är det är en kul grej och att det är bra att
vara emot könssjukdomar och oönskad graviditet.
Carl undrar vilket tryck Foc tänkte ha på kondomerna och om det är tryck på
själva kondomen eller bara på förpackningen. Martin svarar att trycket är på
förpackningen och att de just nu tänkte ha Focs logga i olika varianter. Han
visar upp en Foclogga med deras ansikten som prickarna. Martin säger att det
står att det ökar den sexuella upplevelsen och ber styret tänka sig en vanlig
kondom i jämförelse med en stekhet Foc-kondom. Carl undrar om det är någon
varians i storlekarna och Martin svarar att de försökte men att Kondomkungen
påstår att det är one size fits all.
Carl öppnar upp för frågor och åsikter. Jesper tycker att det är väldigt roligt.
Axel informerar om att styret 19/20 sa nej till en liknande motion för att det
kostar en massa pengar och inte tillför särskilt mycket. Mijo säger att det låter
som att det styret var för könssjukdomar och oönskad graviditet.
Carl tycker det är lite roligt och påpekar att Axel inte har protesterat. Han
undrar om vi kan lita på att de kommer välja märken som alla tycker är roliga
och inte bara Foc? Martin undrar om styret har förslag och styret föreslår
Dragosmotiv, kanske med djungelordspråk. Jesper yrkar på bifall.
Beslut: Att godkänna Focs äskning om kondomer.

§9.2 Bakisclubben Bakis ska ha aspning och vill köpa in ingredienser till bakning samt material
till aspplaggstillverkning. De har äskat för 700 kr. Axel hade kunnat godkänna
den själv men vill ta upp frågan om att Bakis ska ha aspplagg.
Linnea tycker det är lite onödigt med aspplagg till en funktionärspost. Det är
kul att de är taggade men onödigt med aspplagg för endast två arr. Emelie
tycker det är kul att uppmuntra dem.
Felix går och tittar i SP om Rebecka är där. Det är hon, så hon kommer in
i styretrummet. Carl frågar hur många asparr de kommer ha och hur uppdel-
ningen i pengar mellan ingredienser och material är. Rebecka svarar att det är
två arr och att de tänkte göra förkläden för ungefär 300 kr. Hon går ut igen.
Emelie tycker för att två arr känns det lite ovärt. Jesper säger att det är en kul
aktivitet och att det finns ett större syfte i aspplagget än att bara ha på sig det.
Mijo håller med om att ett asparr blir lite kort om man bara gör chokladbollar.
Carl tycker det är kul att uppmuntra dem. Mijo påpekar att det är en sjundedel
av vad Focs kondomer kostade.
Jesper yrkar på bifall.
Beslut: Att godkänna Bakisclubbens äskning för aspningen.

§10 Övriga frågor

3



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-21
Styretmötesprotokoll 2022-02-03

Fysikteknologsektionen, Chalmers

§10.1 Forum för tekniska
fysiker

Mijo informerar om att Forum för tekniska fysiker bjuder in till ett möte för
F:are som ska söka master, onsdag 2 mars i PJ-salen. Linnea undrar var den
ligger och Mijo svarar att det är salen vid Signes. Carl säger att mötet leds av
Ulf Gran och att det kommer några gäster.

§10.2 Bakisclubben och
styretrummet

Linnea fick ett meddelande från Bakis som ville ha access till styretrummet
eftersom de har en låda med grejer där. Hon sa spontant nej men ville ta upp
det på styretmötet ändå. Hon sitter själv i Blodgruppen som också har en låda
i styretrummet och arrangerar ungefär lika ofta som Bakis. Blodgruppen har
inte access men hon har inte upplevt det som ett problem eftersom det är så
få gånger och det oftast brukar vara folk på styretrummet. Mijo påpekar att
matansvarig i SNF och sektionsnörden nyligen fick access till styretrumemt,
men å andra sidan behöver matansvarig SNF komma in i styretrummet fyra
veckor om året och sektionsnörden en gång i måndaen. Martin undrar var-
för styretrummet är sektionens matförråd. Carl tolkar mötets mening som att
styret inte kommer ge access till Bakisclubben.

§10.3 SaFT Carl informerar om att det kommer bli SaFT i Umeå 22-24 april.

§10.4 Restriktioner Jesper undrar om kåren kommer släppa sina restriktioner på onsdag. Carl säger
att de är skrivna på ett sätt att det händer automatiskt.

§11 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:08!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Jesper Bergström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Utfall Deltagare

Asplunch 50

Aspaffischer -250

Mat -2100

Bil -250

Totalt -2600 0

Aspplaggstillverkning 30+10

Plagg -1500

Färg -200

Nål/tråd -200

Bil -250

Totalt -2150 0

Öhflö-kalas 15+10
Mat, blanddryck -700

Totalt -700 0

ET-raj förfest 15+10
Snacks -350

Totalt -350 0

Bakiskurer 10+10
Bilkostnader -250

Allmänt -400

Totalt -650 0

Hell´s kitchen 15+10
Biljetter 1500

Mat -2800

Bilkostnader -250

Totalt -1550 0

Rustkalas 15+10
mat/dryck -700

Totalt -700

Städ- och filmkväll 15+10
Hyra -600

Sittningsmat -1200

Bilkostnader -250

Lunch -600

Totalt -2650 0

Wo/Manmaking 15+10
Korv -400

Totalt -400 0

Samarr Kaos 15+10



Korv -300 0

Totalt -300 0

Sillfrukost 15+10
Biljetter 6000
Buffé -7000
Totalt -1000 0

Totalt -12700 0

HR redovisas på separat blad
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Äskning
Focumateriet 21/22

2022-02-03

1 Det männskliga argumentet

Länge har Focumateriet värnat om Fysik teknologernas hälsa, både den fysiska, psykis-
ka och sexuella, tyvärr så har arbetet tagit hårt på de tappra piraterna. För att kunna
tillse fysik teknologernas kon dom be hov under Safe sex LV 6 så krävs det i dags läget
att en tapper pirat, oftast den listiga piraten som innehaver Flask posten, beger sig
till närmaste ungdoms mottagning och ljuger sig blå för att lägga vantarna på kon dom
er. Trotts Focumateriets väldigt tuffa och hårda yttre så tär detta extremt mycket
på piraternas psyko sociala hälsa, i Figur 1 så syns piraternas väl mående när de ut för
ett litet ur val av deras olika viktiga aktivitet er.

Figur 1: Piraternas väl mående för olika frekventa aktivitet er, datan hämtades under
tidsperiod en 2000 - 2022.

Det acceptabla spannet är beräknat som:

Spann = µ(Valmående)± σ(Välmående) (1)

där µ och σ är medel värdet respektive standard avvikelsen för datan. Ut ifrån denna
data är det uppenbart att Focumateriet inte kan fort sätta in för skaffa fysik tekno-
logernas kon dom er enligt dagens tillvägagångssätt. I Figur 2 så syns resultat en för
väl mående under sökning en om kondomerna inför skaffades med monetära med el.
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Figur 2: Piraternas väl mående för olika frekventa aktivitet er, datan hämtades under
tidsperiod en 2022-02-03- 2022-02-03

Det fram går tydligt att medel väl måendet skulle öka avse värt, en ökning på 50% från
5 till 7.5 för att vara exakt. Vis sa hade hävdat att denna höjning är pris lös, men då
piraterna är närmare examen än många andra och där med börjat känna doft en av en
lön så vet de att detta inte är sant. Där för mås te även priset för att möjlig göra
denna ökning tas med i kalkyl en.
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2 De kalla, hårda siffrorna
En stor mängd kon dom er delas ut av Focumateriet varje läs period, i Figur 3 syns
antalet kondomer som delats ut hit tills under verksam hets året 21/22.

Figur 3: Antalet kon dom er som har delats ut varje läs period under verksam hets året
21/22. Totalt har 254 kon dom er delats ut.

Siffrorna i Figur 3 är fram tagna gen om att räkna antalet swish betalningar som Focu-
materiet tog emot under sektionsmötena + antalet köp i automaterna under LV 6. Om
trenderna fort sätter så för väntas Focumateriet dela ut ca. 250 kon dom er till under
verksam hets året. För att upp skatta kostnad en för dessa kon dom er så ut fördes
en stor pris studie, vars resultat illustreras i Figur 4.
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Figur 4: Priser för kon dom er, observera att mängd rabbaten inte ökar nämnvärt efter
100st kon dom er.

Enligt studien så nås en så kallad ”elbow”, se [Elbow method], vid 100 kon dom er med
ett styck pris på 4.95 kronor. Ytter liggare en faktor som bör tas med i be räkningen
är att student föreningar har en rabatt på 20%, vilket innebär att styck priset vid
ett köp av 100 kon dom er blir 3.96 kronor. En extra bonus är att detta är priset för
kon dom er med ett personligt folie tryck, vilket möjlig gör Focumateriet att hetta till
användandet av kondomerna. Inga mer stela stunder när kon domen ska fram, istället
kommer fysik teknologernas partners vänta med andan i halsen för att se vilken typ av
kon dom som kom mer fram denna gång. Är det en dikt till Dricko? Är det ett fyndigt
användande av FOC-loggan? I Figur 5 så syns, objektivt, vilken typ av kon dom som är
mest upp skattad bland Göteborgs befolkning i dags läget.

Figur 5: Hur typen av kon dom på verkar rolig het.

Det finns tyvärr en nack del med köpet av kondomer från den hittade sidan, de till åt
er endast ett tryck per ord er.
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3 Slutsats
Samman flätas det mänskliga argumentet med siffrorna skulle alltså höjning en av Focu-
materiets medel väl mående kosta 2376 kronor om det in för skaffades 600 kondomer
med sex olika tryck.

Bas erat på den utförda analysen så äskar Focumateriet 21/22 pengar för:

• Sex omgångar kondomer á 396

• Frakt uppskattad till 100 kronor

Totalt belopp: 2376 kr
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